
 
 

 

敬启者： 

 

新春佳节即将来临，新加坡武术龙狮总会与人民协会管制之“新春佳节龙狮采青”，由总会全

权负责颁发准证，让有意参与采青的总会属下会员，民众俱乐部与联络所管委会/居民委

员会及教育机构的龙狮团体申请。 

 

明年度的采青日期是从大年除夕，2026 年 2月 16 日（星期一）至农历元宵正月十五 ，3

月 3 日（星期二），共16 天。 

 

本会订2026 年 1 月 11 日（星期天）上午十时正于总会位于布莱德岭民众俱乐部会所练武厅

举办说明会与颁发采青准证仪式。地址是 50 Serangoon Ave 2 #04-01 Singapore 556129。 

敬请各团体负责人亲自或派代表出席。届时，成功申请采青准证者才能于当天领取采青准

证。 

 

有意申请 2026 年采青申请准证的团体必须完整填妥与盖章随函附上正本表格，通过电邮呈交

给武总批准。 

 

申请采青准证时，必须以电子转账或 Paynow 支付采青准证费加消费税（$163.50）和缴清

2025 财政年度之会员费(FY 2025)与之前任何拖欠的会员费并在汇款备注中注明您的会员编号，截

图收据连同填妥的申请表格，电邮至:  Caiqing@wuzong.com 同时附上龙狮教练证书及呈交

有效社团或商业注册证明副本一份。申请截止是 2025 年 12 月 30 日（星期二）下午 1 点。

成功申请者可在说明会领取采青准证。2025 年 12 月 30 日后的申请将不被受理。谢谢。 

   
秘书长黄镜元 

1-12-2025 

 

此 致 

全体总会属会会长/院长/主席 

民众俱乐部/联络所/居委会主席 

教育机构负责人 

 

副本寄: 卓荣能先生 - 会务顾问兼人民协会总执行理事长 

   林隆田先生 PBM – 总会主席 
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To: 
Presidents and Chairmen of All Affiliated Clubs 
Community Clubs and Educational Institutions 

With the Lunar New Year approaching, the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation, in 
collaboration with the People’s Association, will be issuing Caiqing permits for the upcoming 
Chinese New Year. Members of our Federation, community clubs, and educational institutions 
interested in participating are invited to apply. 

The approved Caiqing period will be from Lunar New Year’s Eve, Monday, 16 February 2026, to the 
15th day of the Lunar New Year, Monday, 3 March 2026, spanning a total of 16 days. 

A briefing session and permit presentation ceremony will be held on Sunday, 11 January 2026, at 
10:00 AM, at our training hall located at: 

Braddell Heights Community Club 
50 Serangoon Avenue 2, #04-01 
Singapore 556129 

All persons in charge are kindly requested to attend in person or send a representative. Please note 
that only successful applicants will be eligible to collect their permits during this session. 

Organizations intending to apply for a Caiqing permit for 2026 are required to complete and affix 
their official stamp on the original application form and submit it to the Federation via email for 
approval. 

When applying, applicants must: 

1. Pay the permit fee of $163.50 (inclusive of GST) and settle any outstanding membership fees 
for FY 2025 via bank transfer or PayNow, and indicate your membership number under 
reference. 

2. Email the following documents to Caiqing@wuzong.com: 
o A screenshot of the payment transaction, 
o The completed application form, 
o A copy of the lion dance instructor’s certificate, and 
o A valid association or business registration certificate. 

All applications must be submitted by Tuesday, 30 December 2025, 1:00 PM. Late submissions will 
not be accepted. Successful applicants may collect their permits during the briefing session. 

Sincerely,  
 

 
Mr Ng Kim Nguan 
Secretary General 
 


